
Dagsorden til Brugerrådsmøde d. 3.12. i Havnekontoret Snekkevej i Nykøbing Sj. kl. 15.00-17.00. 

Dagsorden: 
Godkendelse af dagsorden: 

Lis Biggas fremlægger projekt for Autocamperpladsen og Shelterpladsen. 

Lis fremlagde sit forslag til ny udnyttelse af shelterplads, og udvidelse af 

autocamperpladsen. 

Forslaget blev debatteret, der var flere der kom med forslag til ændringer af Lis’ forslag. 

Steen foreslog at vi fik en arkitekt til at lave et forslag, hvor man flytter shelterne længere 

mod øst. 

Status på toiletforhold. 

Vi kan ikke gøre noget, det virker som om kommunen ikke vil gøre noget ved problemerne. 

Takster for 2025. 

Taksterne er blevet godkendt, der er en 4% stigning på faste pladser. 

Der skal betales for at have både stående på Vinterstandplads efter 15.06.2025. 

Nyt fra havneadministrationen. 

Vin på spidsen lukker pr. 1.1.2025, Den Gyldne Hane lukker også ved udgang af året. 

Kystdirektoratet har planer om at ændre på strandbeskyttelseslinien. Hvis dette sker skal vi 

være opmærksomme og få søgt om at det bliver ændret hos os. 

Investeringer. 

Der skal bruges penge på broen hvor benzinstanderen står. 

Der skal søges penge til projektet med Autocamper og shelterpladsen. 

Bordet rundt info samt bl.a. ønsker fra de enkelte. 

Sven foreslog at man satte roterende råger op, så man skræmmer mågerne væk. 

Tryg har lavet kampagne for sikre havne, fordi der er mange ulykker på havnene. Der er 

planer om at Sikker Havn kommer på besøg i 2025, så vil vi høre hvad forslag de har til at 

gøre havnen mere sikker. 

Vinterbadeforeningen lagde lokaler til Saunafestival, hvor der var et godt indslag i TV-

avisen, efterfølgende er der flere der har meldt sig ind. 

Bådelauget er rigtig tilfredse, der er en enkelt, der ville flytte plads, det er gået i orden. 

Eventuelt. 

Der er kommet nye strømudtag, betalingstermin går fra 1. april til 1. oktober. Hvis man vil 

bruge strøm i vinterhalvåret, skal man betale for den periode også. 

Næste møde den 25.3.2025 på Odden Havn. 

 


